3-IN-1 BODY GROOMER



HAPILIN®

3-IN-1 BODY GROOMER



أداة تجميل الجسم 3 في 1

صممت بطريقية مبتكرة للحصول على بشرة ناعمة وخالية من العيوب لتلبي جميك احتياجاتك. فهي تقدم لك المزيد من الخيارات لإزالة الشعر من الجذور فلا ينمو إلا يعمو إلا المبيخ المناطق العجد 4 أسابيغ بالستخدام رأس إزالية الشعر، أو التخلص من الشعر في المناطق الدسسة بدون أن مباسرة ناعمية وخالية من المباسرة ناعمية وخالية من الشعر، يمكنك أن تعطي نفس النتائج لقدميك للتخلص من كل التشققات والخشونة والقشور، فمن الأن وذعي العناء في العثور على هذه الأجهزة، في من كك فنحن نقدم لك كل هذه الأجهزة، في والدشونة والقشور، فهنا رفاحد.

- 1. رأس إزالة الشعر
 - 2. زر فك الرؤوس
- 3. مفتاح التشغيل و السرعة
 - 4. رأس حلاقة الشعر
 - 5. فرشاة التنظيف
 - 6. رأس التقشير



المواصفات:

اسم المنتج: Hapilin® 3-In-1 Body Groomer رقم الموديل: HA-1568 حهد: 4.5 فولت

جمعد: 3 وات **قوة:** 3 وات

تيار: 0.6 أمبير

مزود الطاقة: 3 بطاريات من نوع AAA (غير مرفقة)

الخصائص:

- ثلاثة رؤوس مختلفة قابلة للتبديل بوظائف مختلفة:
- **رأس بزرالة الشعر** : مصنوع من الغولاذ المقاوم للصدأ وعبارة عن 36 زوج من الملاقيط . ومصمــم خصيصاً لإزالة الشعر مـن الجذور بأقـل ألـم ويسـتغرق الأمر 4 أسـابيـع حتى ينمو الشعر مرة أخرى، مـع منـع نموه تحت الجلد .
- رأس الحلاقـة: مصنـوع مـن الغـولاذ المقـاوم للصـدأ ويزيـل الشـعر بكفـاءة دون ألـم
 تمامًـا، فهــو مصمــم خصيصـاً للمناطـق الحساسـة مثـل خـط البيكينــي وتحـت الإيطيـن.
- **رأس التقشير**: مصنوع من الكربون ذو مسامية عالية ويعتبر مقشَّر فعَّال للغاية فهـو يخلصـك تمامًا مـن الجلـد الميـت والخشـونة بالقـدم، للحصـول علـى بشـرة ناعمــة دون أي مجهود.

مستويان للسرعة:

لضبط مستوى السرعة حسب النتائج المرغوبة لنوع البشرة أو نوع الشعر.

- أقل سرعة هي 1400 دورة في الدقيقة.
- أعلى سرعة هي 1700 دورة في الدقيقة.

● تصميم انسيابي خفيف الوزن:

الجهـاز مصمــم بانحنـاء ليســهـل حملـه فـي قبضـة اليـد، حتـى يعطيـك أقصــى راحــة وكفاءة أثناء الاستخدام.

الأمان:

يتم إيقاف تشغيل الجهاز تلقائيًا عند الضغط بشدة على الجلد.



خطوات التشغيل؛

- 1. تأكدي مِن تثبيت البطاريات باتباع الإرشادات التالية:
- قومى بفتح غرفة البطارية بسحب الغطاء لأسفل.
 - أدخلي 3 بطاريات من نوع AAA بطريقة صحيحة.
- أعيـدي الغطاء بشـكل صحيح عـن طريـق الضغـط عليـه لأسـغل وإبقائـه فــي مكانه، (سيصدر صوت نقرة عند التثبيت بشكل صحيح).









- لتشغيل الجهاز، اضغطي على المفتاح الأوسط لزر التشغيل والسرعة وقومي بتحريكه لأعلى.
- 3. قومـي باختيـار مســتوى التقشير أو إزالــة الشــعر بنــاءًا علـــى اســتخدامك والنتائــة المطلوبة، وذلك بتحريك زر التشغيل والسرعة مرة واحدة لمستوى السرعة 1، ومرتين لاختيار مستوى السرعة 2، لمزيد من المعلومات اقرأي "طريقة الاستخدام".
 - 4. لإيقاف تشغيل الجهاز ، حركي المفتاح إلى المستوى 0.

فك وتركيب الرؤوس:

للتبديل بين الرؤوس، اتبعى الخطوات التالية:

- 1. اضغطى على زر فك الرأس، ثم اسحبى الرأس للخارج.
- اختاري الـرأس البديلـة التي تريدينهـا وقومــي بمحاذاتهـا مـــ الجهــاز، ثــم ادفعيهــا للحاخل حتى يتم تثبيتها في مكانها.

3-IN-1 BODY GROOMER

طرىقة الاستخدام:

استخدام رأس إزالة الشعر:

يمكنيك استخدام هذا البرأس في إزالية الشيعر من الجسيم، بأكمليه فهيو مصمــم خصيصًا لإزالية الشعر من الجذور بأقبل أليم ويستغرق الأمر 4 أسابيع حتى ينمو الشعر مرة أخرى، إلى جانب عدم نموه تحت الجلد.

- قومـي بتشـغيل الجهـاز واختيار السرعة المطلوبـة، ننصـح بمسـتوى السـرعة 1 للشـعر الخفيف ومستوى السرعة 2 للشعر الخشن.
 - 2. امسكى الجهاز في يدك بزاوية 90 درجة.
 - حركى الجهاز بلطف في عكس اتجاه نمو الشعر لإزالته.
- ملاحظية؛ لحمايتك، قيد يبطئ جهاز إزالة الشعر أو يتوقف عن العمل تمامًا إذا كنت تضغطين به بشدة على بشرتك.
- إذا أردتي استخدام هـذا الـرأس في إزالة الشعر بفعالية مـن خـط البيكيني وتحـت الإيطين، فقومي أولاً بتقشير المنطقة لإزالة الجلد الميت لمنغ نمو الشعر تحت الجلد.
- قومي بقص الشعر أولاً قبل إزالته من خط البيكيني وتحت الإبطيان باستخدام مقص وذلك في حالة مرور فترة طويلة على إزالته.
- كرري العملية حتى يتم إزالة كل الشعر الغير مرغوب فيه، ما العلم بأن الوقت المستغرق لإزالة الشعر يعتمد على نوعه.
 - 7. قومي بتنظيف الرأس وإزالة الشعر منه بعد كل استخدام.



استخدام رأس الحلاقة:

يمكنــك اســتخدام هــذا الــرأس لحلــق الشــعر مــن المناطــق الحساســة مثــل الإبطيـــن ومنطقة البيكيني، للحصول على ملمس ناعم بطريقة مريحة ولطيغة.





- قومي بتشغيل الجهاز واختيار السرعة المطلوبة، ننصح بمستوى السرعة 1 للشعر الخفيف ومستوى السرعة 2 للشعر الخشن.
 - 2. امسكي الجهاز في يدك بزاوية 90 درجة.
 - 3. حركى الجهاز بلطف في اتجاه نمو الشعر لإزالته.
- في العلمية حتى يتم إزالة كل الشعر الغير مرغوب فيه، مـع العلـم بـأن الوقـت المستغرق لإزالة الشعر يعتمد على نوعه.
 - 5. قومى بتنظيف الرأس وإزالة الشعر منه بعد كل استخدام.

استخدام رأس التقشير:

تــم تصميــم هــذه الــرأس لإزالــة الجـلـد الخشــن مــن القدميــن والكعــب، ولا تســتخدميه في أي مكان آخر على الجسم.

1. قبل استخدام الجهاز، قومي بترطيب قدميك بوضعهما في ماء دافئ لمدة
 10 دقائق، ثم جغفيهما جيداً.

تحذير: الجهاز ليس مقاومًا للماء، لذا لا تستخدميه على الجلد المبلل.

- 2. قومـي بتشـغيل الجهـاز واختيار السـرعة المطلوبـة، ننصـح بمسـتوى السـرعة 1 لتقشير لطيف، ومستوى السرعة 2 للتقشير العميق.
- 3. حركُي الجهاز بلطـف ذهابا وإياباً لمـدة من 2 إلى 3 ثوان، واسـتمري في اسـتخداه هذه الطريقة حتى تحصلى على مستوى النعومة المرغوب.
 - 4. اشطغى قدميك جيداً بالماء بعد الاستخدام، ثم رطبيها بمرطب مناسب.
 - قومى بتنظيف الرأس وإزالة القشور منه بعد كل استخدام.

التنظيف:

- بعد الاستخدام، نظفي الجهاز من الخارج بقطعة قماش.
- افصلي الرؤوس عن الجهاز، وقومي باستخدام فرشاة التنظيف لتنظيفهم من الشعر أو القشور.
 - احتفظي بالجهاز في مكان جاف وخالٍ من التراب.

تحذير: لا تغسلي الجهاز بالماء، وتأكدي من بقائه بعيداً عن الرطوبة أو الماء أثناء التشغيل.

تعليمات السلامة:

- لا يستخده الجهاز على البشرة الملتهبة أو عندما يوجد جروح أو أي أعراض جلدية أخرى.
 - قومي بتجفيف يديك تمامًا قبل الاستخدام.
 - افحص الجهاز دائماً قبل كل استخدام، ويجب ألا يستخدم إذا كان تالف.
 - لا تغرطی فی استخدام الجهاز علی نفس المنطقة لفترة طویلة.
 - لا تتركى الجهاز غير ملاحظ أثناء التشغيل.
 - احرص دائماً على تنظيف الجهاز بعد كل استخدام.
- يحذر تنظيف الجهاز بالكحول، والأسيتون، والبنزين، أو أي منتجات مسببة لتآكل الأجزاء البلاستيكية.
 - يُحفظ الجهاز بعيداً عن متناول الأطفال خلال الاستخدام وبعد الانتهاء.
 - هذا الجهاز غير آمن للأطفال الذين تقل أعمارهم عن 14 سنة دون إشراف الكبار.
 - يحفظ الجهاز بعيداً عن الحرائق أو السوائل المسببة للتآكل.
- يحــذر اسـتخدام الجهـاز فـي حالة تلف الرؤوس أو كسـرها، لأن ذلك قد يسـبب خطراً شـديداً.
 - يحذر فك وتجميع الجهاز بأى طريقة ولأى سبب.

3-IN-1 BODY GROOMER

خطاب الضمان:

الجهاز حاصل على شهادات CE · CCC · ROHS المطابقة للأمان والسلامة الأوروبية. ومصناع طبقاً لمعايير الجهدة الأمريكية ، وياتي مح ضمان السترجاع لمدة 14 يوماً وذلك من تاريخ الاستلام الفبيت على الغانورة، وتمتد إلى 30 يوماً في حالة وجود عيب تصنيع، وبأتى أضا مح ضمان صبالة لمدة عامين.

فـى حالـة توقـف عمـل الجهـاز الخـاص بـك فـي غضـون أول عاميـن مـن الشـراء، يرجـى التواصلمعناعنطريقالبريدالاليكترونىwarranty@hapilin.comموضحاً المشكلةوسيتم عمل اللازم حرصاً على إرضائك.

الضمان المقدم يغطي عيوب التصنيع فقط ولا ينطبق على الحالات التالية:

- الإهمال وسوء استخدام المنتج.
 - كسر الجهاز.
 - تعريض الحهاز للماء.
- الأضرار الناجمة عن محاولة إصلاح الجهاز من قبل طرف غير مصرح به.

تنىيە:

- —الضمان لا يشمل الرؤوس لأنها ضمن الأجزاء الاستهلاكية.
- ضمان الاسترجاع لا يسرى في حالة الاستخدام الشخصي للجهاز.

يتــم الكشــف عــن الجهــاز قبــل الشــحـن ونتيجــة لذلــك، أي ضــرر أو خــدش يحــدث علـــن الغلاف الخارجـى لا يغطيه الضمان.

تتحمل الشركة كافة التكاليف لإصلاح/اسـتبدال الجهـاز الخـاص بـك فـي حالـة حـدوث عيب تصنيــ3 بالإضافـة إلـى تكاليـف الشـحن، ويتحمـل العميـل تكلفـة الشـحن فـي حالـة عدم وجود أي عيب تصنيـ3.

يجب إرسال الجهاز فـي العلبــة الأصليــة مــع وصـل الشـراء عـن طريــق شـركة الشــحن، ويمكن تتبعها.

برجـاء الحفـاظ علــى هــذا الضمــان مــ3 الجهــاز الخــاص بــك بحيــث يكــون فــي متناول يديك في حالة مواجهة أي مشكلة.

Letter of Guarantee:

This appliance has a CE, CCC and ROHS marking that complies with the health, safety, and environmental protection standards of the European Economic Area. It also complies with the American Quality and Safety Standards.

It comes with a 14-day money-back guarantee which starts from the day of invoice on the receipt. It can extend to 30 days in the case of a manufacturing defect. It also comes with a 2-year repair warranty.

In the event your appliance stops working within the first 2 years of purchase, please contact us by sending an email to warranty@hapilin.com explaining the problem clearly. We will then be happy to advise you on what to do to ensure your satisfaction.

The warranty applies to manufacturing defects only and does not apply to the following cases:

- Negligence and product misuse.
- Breaking or cracking the appliance.
- Exposing the appliance to water.
- Damage caused by an attempt to repair the appliance by an unauthorized party.

Important:

- This guarantee does not include the interchangeable heads which are consumable parts.
- The money-back guarantee is not applied in the case of personal use of the product.

The appliance has been inspected prior to shipment, so any damage or crack occurring to the outer casing is not covered by this warranty.

As a company, we will be responsible for any costs incurred for repair/replacement of your appliance in the event of a manufacturing fault, in addition to the return shipping costs. However, you will be responsible for shipping costs for the return of the original appliance, if the fault is not a manufacturing one, which must be sent back using a trackable/traceable delivery service, returned in its original box with the original purchase receipt.

Please keep this warranty document with your appliance so that it is handy in the event a problem arises.

Safety Instructions:

- Never use the appliance on any area of skin that is diseased, damaged, or inflamed
- Dry your hand completely before handling the appliance.
- Inspect the product before each use and if the appliance has been physically damaged, please cease to use it at once.
- Do not use the appliance in the same area for an extended period.
- Do not leave the appliance unattended while switched on.
- Always clean the appliance after each use.
- Please do not clean the product using acetone, alcohol, or any corrosive products.
- Keep the appliance out of reach of children before and after using it.
- This appliance is not safe to be handled by kids under the age of 14 without adult supervision. Please take all necessary care during use.
- Please keep the appliance away from fire or corrosive liquid.
- Please cease to use the appliance at once if the heads have been damaged.
- Please do not reassemble, modify, or deconstruct the appliance in any way.

Using Callus Remover:

The callus remover head is designed for removing coarse skin on the feet and heels. Do not use this appliance anywhere else on the body.

 Wash and clean the skin with warm water for 10 minutes until it is very moist and then dry fully from any excess water.

Warning: This device is not waterproof. Make sure to dry your feet completely.

- Turn on the appliance to the desired speed. Speed level 1 is recommended for gentle removal and 2 is recommended for deep removal.
- Gently move back and forth on the callus/corn/hard skin area for 2-3 seconds. Continue to use this method until the level of smoothness is obtained.
- Rinse the skin or use a wet towel to get rid of the excess dead skin and moisture with a lotion or cream.
- 5. After each use, clean your callus remover from the dead skin.

Cleaning the appliance:

- 1. Clean the appliance using a damp cloth.
- Detach the heads from the appliance and use the cleaning brush to remove excess hair and dead skin.
- 3. Keep the appliance in a safe and dry place, free of dust.

Warning: The appliance is not waterproof. Do not wash the appliance with water and keep it away from moisture and water while operating.

Using Shaver:

You can use the shaving head to shave sensitive body parts, such as your underarms and bikini line, to obtain smooth results in a comfortable and gentle way.





- 1. Turn on the appliance to the desired speed. Speed level 1 is recommended for fine hair and 2 is recommended for coarse hair.
- 2. Hold the appliance in your palm at a 90° angle.
- 3. Gently glide the shaver in the direction of hair growth.
- 4. Repeat within each area until all unwanted hair is removed. The time required to remove unwanted hair depends on your hair type.
- 5. After each use, clean your shaver.

How To Use:

Using Epilator:

This head is used to remove hair from the roots with minimal pain. It takes up to 4 weeks for the hair to grow again. This head prevents the growth of ingrown hair.

- 1. Turn on the appliance to the desired speed. Speed level 1 is recommended for fine hair and 2 is recommended for coarse hair.
- 2. Hold the appliance in your palm at a 90° angle.
- 3. Gently glide the epilator against direction of hair growth.

Note: For your protection, the epilator may slow down or stop operating completely if it is pressed too hard against your skin.

- 4. Before removing hair from the bikini line and underarms, it is important to exfoliate the area efficiently to remove dead skin to prevent the growth of ingrown hair.
- If it has been an extended amount of time since you have removed hair from your bikini line and underarms, trim the hair with a scissor or trimmer first.
- 6. Use a small brushing motion when removing hair from these areas. Repeat within each area until all unwanted hair is removed. The time required to remove unwanted hair depends on your hair type.
- 7. After each use, clean your epilator.

Operating Instructions:

- 1. Make sure that you install the batteries using the below instructions:
 - Press down to open the battery cover.
 - Insert 3 AAA batteries according to "+/-".
 - Return the battery cover by pressing and moving upwards until you hear a click.









Note: Remove the battery if the appliance will not be used for an extended period of time.

- 2. To switch the appliance on, press on the center switch of the power and speed button and move it upwards.
- 3. Pick your desired speed from 1 and 2 based on your usage and desired results. Move the power and speed button up once to choose speed level 1 and two times to choose speed level 2. For more information on this, read "How To Use".
- 4. To switch the appliance off, move the power and speed button down to 0.

Head Detachment and Installment:

To switch between the heads follow the below steps:

- 1. Click on the attachment lock key and pull the current head outwards.
- Pick your desired head for replacement and attach it by aligning it with the appliance. Push the head inwards till it is fully attached and in place.

HAPILIN[®]

Product Features:

- Three different interchangeable heads with different functions:
- Epilator Head: A stainless steel head made of 36 pairs of tweezers. It
 is designed to remove hair from the roots with minimal pain. It takes up
 to 4 weeks for the hair to grow again. This head prevents the growth of
 ingrown hair.
- Shaver Head: A stainless steel head that removes the hair efficiently and completely pain-free. This head is created for sensitive areas such as the bikini line and underarms.
- Callus Remover Head: A highly effective carborundum head that completely gets rid of dead-skin, rough and coarse areas, and split-skin.
 It is perfect to ensure that your skin is left shiny and smooth with no effort.

• Two levels of speed:

Used to adjust the level of speed depending on your skin type, hair type, and desired results.

- The lower speed is 1400 RPM.
- The higher speed is 1700 RPM.

• Light-weight design:

Designed strategically for the perfect grip with no hassle to give maximum comfort and efficiency while operating the appliance.

Safety:

The appliance is automatically shut-off when pressed too hard on skin.

Hapilin® 3-In-1 Body Groomer

Hapilin® 3-In-1 Body Groomer is the ultimate collection for achieving smooth and flawless skin. You can remove your hair from the roots using the epilator and your hair won't grow again until another 4 weeks. You can also get rid of hair in the sensitive areas completely pain-free using the shaver. Now that your skin is smooth and soft, move on to give your feet the chance to be the same with the callus remover. We provide you with two speed levels to get the results you desire and a light-weight design to ensure an easy-to-use experience.

- 1. Epilator Head
- 2. Attachment Lock Key
- 3. Power and Speed Switch
- 4. Shaving Head
- Cleaning Brush
- 6. Callus Remover Head



Specifications:

Product Name: Hapilin® 3-In-1 Body Groomer

Model No. HA-1568 Rated Voltage: 4.5V Rated Power: 3W Rated Current: 0.6A

Power Supply: 3 AAA batteries (not included)